

## Siège

135 rue de Périole - BP 25211  
31079 Toulouse Cedex 5 - France

[www.latecoere.aero](http://www.latecoere.aero)

**Bulletin of 18 March 2020 (EN p.1) / Bulletin du 18 Mars 2020 (FR p.2)**

## **COVID-19: temporary closure of all French sites**

The Group's Comex and top management, gathered this morning around Philip Swash, CEO, have implemented new measures adapted to the changing situation.

Together, they decided:

### **For sites in France:**

- Closure from this day of all the sites of both branches, until Monday March 23 included.
- The management of each site will inform all of its teams as soon as possible about the operational process of this closure.
- Management and Human resources will establish the list of people who must continue to carry out their telework missions during the physical closure of the sites.
- This exceptional operation will make it possible to set up a reinforced prevention plan on site allowing the resumption of the activity.

### **For sites outside France:**

- Consolidation of the daily reporting in order to follow in real time the spread of the epidemic in the countries where we are established, the measures taken by national governments, and consequently reinforce the security measures taken for each site.

On a global scale, we are monitoring as closely as possible our customers' position on the situation and we are in constant relation with them to ensure we are all aligned on the same action strategy.

To date, no case of COVID-19 coronavirus has been confirmed within our plants. Any potentially diagnosed case is sent to quarantine, in accordance with medical advice.

All management teams are on call 24 hours a day to monitor the development of the situation and to protect your health as a priority, the support of our customers and the sustainability of our company. We will continue to keep you informed.

**As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the information page <http://www.latecoere.aero/information> to follow these developments.**

## **COVID-19 : fermeture temporaire des sites français**

Le Comex et le top management du Groupe, réunis ce matin autour de Philip Swash, Directeur Général, ont acté la mise en place de nouvelles mesures adaptées à l'évolution de la situation.

Collégalement, ils ont décidé :

### **Pour les sites en France :**

- Fermeture à compter de ce jour de l'ensemble des sites des deux branches, et ce jusqu'au lundi 23 mars inclus.
- La direction de chaque site précisera dans les plus brefs délais à l'ensemble de ses équipes le déroulement opérationnel de cette fermeture.
- Le management et les ressources humaines établiront la liste des personnes qui devront continuer à assurer leurs missions en télétravail durant la fermeture physique des sites.
- Cette opération exceptionnelle permettra de mettre en place un plan renforcé de prévention sur site permettant la reprise de l'activité.

### **Pour les sites hors France :**

- Consolidation du reporting quotidien afin de suivre en temps réel la propagation de l'épidémie dans les pays où nous sommes implantés, les mesures prises par les gouvernements nationaux, et de renforcer en conséquence les mesures de sécurité prises sur chaque site.

Globalement, nous suivons au plus près la position de nos clients sur la situation et nous sommes en relation constante avec eux pour nous assurer que nous sommes tous alignés sur une même stratégie d'action.

A ce jour, aucun cas de coronavirus COVID-19 n'a été confirmé dans nos usines. Tout cas potentiellement diagnostiqué est envoyé en quarantaine, conformément à l'avis médical.

L'ensemble des équipes de management se mobilise 24h/24 pour suivre l'évolution de la situation et protéger prioritairement votre santé, le support à nos clients et la pérennité de l'entreprise. Nous continuerons de vous tenir informer.

**Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n'importe quel appareil (PC ou mobile, professionnel ou personnel) à la page d'information <http://www.latecoere.aero/information> pour suivre ces évolutions.**